

We proudly offer the **WU® GlobalPay for Students platform** to help you make payments in the currency of your choice without extra fees or delays.



Pay your tuition and other student fees quickly



Make payments online, by bank transfer or in person



Track payments and receive status updates by text and email

Count on WU® GlobalPay for Students to help you make payments – quickly and easily.

- Pay student expenses in your local currency<sup>2</sup>
- Avoid fees and costly international foreign exchange charges from your bank<sup>3</sup>
- Know precisely how you much you owe so payments arrive in full

- ◆ Pay easily with multiple language options
- Get price and payment options upfront with a price comparison tool
- Gain peace of mind by using our preferred payment system

For more information, please visit: https://student.globalpay.wu.com/geo-buyer/universityofvictoria#!/



## Paying International Student Fees

# **Doesn't Have to Be Costly or Complicated**

Go to: https://student.globalpay.wu.com/geo-buyer/universityofvictoria#!/



#### **Enter details**

- Choose the country you're paying from and enter the details about your payment
- Choose your preferred payment method
- Enter student details and confirm who is making the payment



#### Make payment

Complete your student payment transaction:



#### ONLINE

Select from a variety of providers



#### **BANK TRANSFER**

Receive payment instructions for online banking or paying direct through your bank



### **IN-PERSON**

Receive payment instructions for an in-person transfer













#### Track it

Once your payment is made, track it online or receive text updates<sup>1</sup>

It's that easy with the WU® GlobalPay for Students platform.

Your institution's preferred global payment system.

## 

**Education Payments** 

#### Student services and support:

Email: studentinguiries@westernunion.com Tel: 1.877.218.8829

© 2021 Western Union Holdings, Inc. All rights reserved.

Western Union Business Solutions accepts payments and provides foreign exchange services on behalf of its educational institution clients and not as a payment service provider for student payors

Western Union Business Solutions is a business unit of The Western Union Company. Services in Canada are provided by Custom House ULC, a company within the Western Union Business Solutions business unit.

This brochure has been prepared solely for informational purposes and does not in any way create any binding obligations on either party. Relations between you and Western Union Business Solutions shall be governed by the applicable terms and conditions No representations, warranties or conditions of any kind, express or implied, are made in this brochure. All other logos, trademarks, service marks and trade names referenced in this material are the property of their respective owners.

<sup>1</sup> If selected by payors, message and data rates may apply

<sup>&</sup>lt;sup>2</sup> Due to banking regulations, not all currencies are available. If your home currency isn't offered, you can pay in another currency.
<sup>3</sup> In limited and specified circumstances, transactions fees may apply.

<sup>\*</sup> Note: Due to banking regulations, not all currencies are available. If your home currency isn't offered, you can pay in another currency.



我们很荣幸为您提供**WU® GlobalPay**学生付款平台,帮助您使用所选货币付款。 款项可及时到账,无需支付额外费用。



快速支付学费和 其它学业费用



在线支付、银行转 账或亲自办理



通过短信和电邮<sup>1</sup> 即时了解付款状态

## WU® GlobalPay学生付款平台是您快捷付款值得信赖的选择。

- ◆ 用本币支付大学费用<sup>2</sup>
- ◆ 免付银行手续费和外汇兑换费<sup>3</sup>
- ◆ 准确了解应付金额,确保学校全额收款

- ◆ 多语言选项让付款更容易
- ◆ 利用比价工具,提前了解价格和付款选项
- ◆ 使用我们的优选支付系统,让付款安心无忧

#### 如欲获得更多详情,请访问

https://student.globalpay.wu.com/geo-buyer/universityofvictoria#!/



## 国际学生支付学业费用 价格低廉,手续简单

前往: https://student.globalpay.wu.com/geo-buyer/universityofvictoria#!/



- 选择汇出国和付款详情
- 选择支付方式
- 输入学生信息并确认付款方

付款

完成学生付款交易:

在线支付 众多支付平台可选

银行转账

获得您可在线使用或携往银行的付款说明

**全** 亲自办理

获得亲自办理的付款说明









跟踪付款进度

付款完毕后即可在线跟踪进度或接收短信通知!

使用WU® GlobalPay学生付款平台,就是如此简单。 您学校首选的全球支付系统。

学生服务和支持:

Email: studentinquiries@westernunion.com

电话: 1.877.218.8829

**Education Payments** 

1 若付款人選擇此項服務,可能產生簡訊及數據流程量費。

2 由於銀行業監管規定的緣故,並非所有貨幣都可以使用。若您的本國貨幣不在提供之列,請使用其他貨幣支付。

3 在某些特定情況下可能需要收取交易費。

\* 提示:由於銀行業監管規定的緣故,並非所有貨幣都可以使用。若您的本國貨幣不在提供之列,請使用其他貨幣支付。

© 2020 西聯匯款控股有限公司(Western Union Holdings, Inc.)保留所有權利。

西聯匯款商業解決方案(Western Union Business Solutions)代表其教育機構客戶接受付款並提供外匯服務,而非作為學生付款人的支付服務提供商接受付款並提供外匯服務。 西聯匯款商業解決方案 (Western Union Business Solutions) 是西聯匯款公司的業務部門。我們在加拿大的服務由西聯匯款商業解決方案的下屬公司——Custom House ULC提供。 本手冊僅供參考,並不以任何方式對任何一方構成任何約束性義務。您與西聯匯款商業解決方案(Western Union Business Solutions)之間的關係應受適用條款和條件的約束。

本手冊不帶有任何種類的明示或默示的言論導向、保證或限制。本資料中引用的其他所有品牌標誌、商標、服務標章和商品名稱均為其各自所有者的財產。